
 

 

1 

 

Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni: dle presenční listiny 

Předsednictvo – 2, 2 omluven 

Výbor – 5, 2 omluveni (výbor je usnášení schopný) 

Hosté – 2 

Informace o stavu dotací 
Je připraveno vyúčtování dotace na závody pro Město Police nad Metují a vyúčtování grantu na mládež 

pro ČHS.  

Na cestě je nová dohoda s ČHS v rámci projektu Klubů mládeže. Po podepsání obdržíme podporu podle 

počtu mládeže. 

Akce 

OKO 

Počasí vyšlo a akce proběhla ku všeobecné spokojenosti. Bonati byl upozorněn na nedostatky v jeho 

počítačovém systému s návrhem na jeho vyladění. 

Klubový zájezd 

Kluci uzavřeli objednávky a zamluvili kemp ZOO v Arcu. Účast je dost slabá. Prťka s rodinou, Papouch 

s Jíťou, Axmánek s Dujanem. Možná připravíme na podzim další výjezd. 

Souhlas se zpracováním osobních údajů 
Připravili jsme aktualizovaný formulář pro udělení souhlasu. Ještě ho omrkne klubový „právník“ a 

následně ho budeme distribuovat k vám k podpisu. 

Ostatní 
Předseda představil vyúčtování stěny za rok 2017 a výši odvodu Sokolu. Tentokrát to bude 15060,-Kč. 
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Místo OKA se mělo jet na exkurz do Opata. Dujan zajistí náhradní termín. Návrh je na týden před 

Ádrkrosem, takže někdy na podzim. 

Příští rok bude výročí klubu. Nejen tedy 30 let od založení Horolezeckého klubu Ostaš, ale i 70 let od 

organizovaného horolezectví na Policku. Jak tedy oslavit? 

- Trička 

- Závody 

- Mejdan jak sviňa 

- Toulavý autobus 

Mimo jiné: 

- Léky na zájezd zajistí Mudr. Kubelková 

- Prťka slaví narozeniny. Objednáno 6 rumů, fernet a medovina 

- Lumíra vyjebala pí. Rubáčková. Prťka neví proč. Předseda vysvětlil, že sokolovna je plná erotických 

pomůcek. Áda si v zápětí chtěl půjčit klíče 

- Vypita první runda 

- K dotazu, zda nekoupit nějaký matroš, padá návrh na dovoz z Maroka či Kolumbie  

   

 

V Polici nad Metují dne 22.6.2018         zapsal: Pavel Lokvenc 
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